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INDRE BY LOKALUDVALG

1.  Overborgmesteren kommer på besøg (2022-0163559)
Der var ingen indstilling til mødet. Sagen blev fremlagt mundtligt af lokaludvalgets formand Bent
Lohmann:

Overborgmesteren rykker med jævne mellemrum sit kontor ud af Rådhuset for i stedet at arbejde i
Københavns forskellige bydele. Formålet er at komme i dialog med dem, der bor og arbejder i
byen. Overborgmesteren besøger Indre By og lokaludvalget den 21. juni 2022. 

Lokaludvalget skal byde ind med forslag til, hvad lokaludvalget skal tale med overborgmesteren om. 

Beslutning

1. Lokaludvalget drøftede, hvad det skal tale med overborgmesterens om. Der var følgende
forslag:

• Håndhævelse af regler.
• Klagesystemet.
• Manglende overblik i kommunen over, hvad der gives tilladelse til i byrummet.
• Manglende svar fra kommunen.
• Muligheden for at få bevarende lokalplaner i Indre By.
• Cykelbyen set i lyset af, at antallet af cyklister er faldende.
• Manglende parkeringspladser til beboere.
• Hvordan målsætningerne i Kommuneplan 2019 gennemføres.
• Hvem er byen for?
• Lokale miljøzoner og muligheden for at få renere luft i Indre By.
• Begrebet "lovliggørelse".
• Embedsmændenes føling med byen.
• Hvad vil borgerne med byen?
• Det forhold, at forskellige private interesser driver udviklingen i byen og effekten heraf.
• Hvordan kommer borgerne til orde?
• Sliddet på Indre By.
• Hvad grænsen er for antal gæster i Indre By; bydelens kapacitet.
• Hvad vil borgerne og politikerne med Indre By.
• Hvordan kan man have turisme i Indre By med respekt for hverdagslivet?
• Omstillingen af det regionale bussystem til at være el-drevet.
• Muligheden for at Ryparken st. eller Vibenhus Runddel st. og ikke Nørreport st. bliver

endestation for regionale busser.
• Udviklingen i turismen i Indre By med 2019 som indeks 100.
• Hvad byen er stolt af og vil have mere af.
• Fejring af nytårsaften uden fyrværkeri på Rådhuspladsen, men i stedet lysshow ved

Inderhavnen inkl. drone-lysshow over vandet.
• Forholdene for ejere af el-biler i Indre By.
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• Fastholdelse af, at bydelens lejligheder anvendes til beboelse.
• Muligheden for at få festivalpladser.
• En samlet rafikplan for Indre By, der fastlægger, hvad vi vil have.
• En plan for udbygning af den kollektive trafik.

2. Lokaludvalget udpegede en gruppe til at forberede og deltage i mødet: Bent Lohmann, Kjeld A.
Larsen, Marianne Halkjær, Michael Thorup, Lise Brink Andersen, Sven Perdrup, Hans-Henrik
T. Ohlsen, Lars Vedel Jørgensen, Anton Skovle, Jens Erik Frandsen, Sally Mountfield, Niels
Kongshaug og Lean Milo.
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